

Styrelsemöte 20230327

Mötets öppnande

Mötet öppnas

Val av mötesordförande

Sittande

Val av protokollförare

Sittande

Val av justerare

Ingrid V

Fastställande av dagordning

Fastställs

Föregående protokoll

Inget att notera

Kökskommittén informerar

Köket informerar om Köskommitténs arbete och rutinerna

Kökskommittén kommer att bemanna och ordna fika på tisdagar

Kökskommittén skall sköta alla inköp till köket, inklusive tävlingar, och kommer därmed att behöva tillräckligt med förvarning och planering

Detta är en ny verksamhet, så vi får prova oss fram och kommunicera längs vägen så vi får det att funka.

Ekonomi

Kassören föredrar, resultat och balans bifogas protokollet

Verifikation/Attestering

Inget att notera på denna punkt

Inkommande post

Lotti Knutsson har blivit antagen till SM, och ansöker om SM-bidrag.

Styrelsen beslutar att tilldela bidrag till Lotti, exakt summa skall beslutas på kommande möte när vi kunnat följa upp den mot vår policy.

Styrelsens ärende

Prova-pådag 16/4 -Styrelsen uppmanas att se till att vara på plats.

Gräsklippning -Lennart har fört diskussioner med Per, inför säsongen kommer fler gräsklippningsansvariga behövas. Utbildning på maskinerna kommer att behöva organiseras

Terrierutställningen -Lennart skall kontakta Marie för att få ta del av kontraktet med Terrierklubben så vi vet vad som är avtalat.

Medlemsansvarig Annette Paarup vill sluta -Medlemsansvarig har tillgång till membersite (medlemsregister) och ordna utskick till klubbens medlemmar. Tove tar över posten tills vidare.

Möbler utanför klubben -Det ena av det fasta bord/bänkarna utanför klubbhuset har ruttnat helt, det andra är i gott skick. Per ser ut att ha möjlighet att anskaffa återvunnet material att laga den trasiga bänken.

Tider för medlemsmöte och Kommande Styrelsemöte -Medlemsmötet skall hållas 24/5, vilket krockar med Distriktets medlemsmöte, men vi håller ändå medlemsmötet som planerat, och skickar en representant till Distriktet.

Nästa styrelsemöte hålls 17/4

Facebook - Styrelsens Mail - Hemsida -Björn har blivit administratör för Hörby BKs facebookside. Björn lägger till Therese och Tove som administratörer. Ingen ohanterad mail till styrelsen. Hemsidan uppdateras sorgfälligt.

Björn behöver kontakta Marie för tillgång till ordförande-mailen, övriga mailadresser finns tillgång till.

Diskussions om medlemsavgiften för 2024 -Diskussionspunkt, vidare behandling nästa möte.

Genomgång av åtgärdslistan

Per skall ordna rörelsedetektorer till utebeslutningen och byta till LED-lampor om det.inte redan är sådana, och justera belysningen så man inte blir bländad när man kör upp i mörkret.

Övriga frågor

KM -*Styrelsen beslutar att tillfråga de som arrangerade förra årets KM om de vill anordna ett KM även i år.*

Tisdagkvällarna -Hur får bättre samarbete mellan grenarna i klubben, samt hur lotsa in kursdeltagare till klubben.

Diskussion om att kurser som hålls skall ha ett kurstillfälle där klubbens grenar kan presenteras, alternativt ha prova-pådag (som den vi har planerat till April) eller föreläsningkväll. Tas upp i HUG.

Mötets avslutande

Mötet avslutas.

Justeras:

Kjartan Willagren
